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               NATURSKYDDSFÖRENINGEN I JÄRFÄLLA  

 
 

Kretsårsstämma tisdagen den 17 februari 2015 kl 19.00 

Plats: Folkets Hus, Kallhäll 

 

 

Årsmöteshandlingar    
 

 Datum, tid och plats samt innehåll  sid 1 

 

 Förslag till dagordning    sid 2 

 

 Verksamhetsberättelse    sid 3-7 

 

 Ekonomisk rapport 2014    sid 8-9 

 

 Revisionsberättelse    sid 10 

 

 Förslag om verksamhetens inriktning 2015  sid 11-12 

 

 Valberedningens förslag till styrelse 2015  sid 13 

 

 Motioner    sid 14 

 

 

 

 

I anslutning till Kretsårsstämman: 
 

En resumé över verksamheten 2014 i samband med genomgången av verksamhetsberättelsen.  

 

Mika Metso (S) från Kultur, demokrati- och fritidsnämnden i Järfälla kommun berättar om 

satsningen på föreningsverksamheten i kommunen. 

 

Adress: Box 2066, 176 02 Järfälla 

Plusgiro: 91 36 33-4 

Organisationsnummer: 813200-5433 

Kretsens hemsida: jarfalla.naturskyddsforeningen.se 
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Förslag till dagordning vid kretsårsstämman den 17 februari 2015 
 

 

§1 Stämmans öppnande 

 

§2 Fråga om stämman blivit känd för medlemmarna så som det står i stadgarna 

 

§3 Val av ordförande för stämman  

 

§4 Anmälan om styrelsens val av sekreterare för stämman 

 

§5 Val av två justerare, tillika rösträknare, att tillsammans med stämmans ordförande justera 

protokoller  

 

§5 Upprättande av röstlängd 

 

§6 Styrelsens verksamhetsberättelse 

 

§ 7 Revisorernas berättelse 

 

§8 Fastställande av resultat- och balansräkning 

 

§9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för föregående års förvaltning 

 

§10 Fastställande om verksamhetens inriktning 

 

§11 Beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter i styrelsen samt mandatperiod för dessa 

 

§12 Val av ordförande av kretsen, tillika ordförande i styrelsen 

 

§13 Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter i styrelsen 

 

§14 Eventuella fyllnadsval  

 

§15 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter 

 

§16 Val av valberedning 

 

§17 Ärenden som styrelsen förelägger stämman 

 

§18 Ärenden som väckts genom motion 

 

§19 Stämmans avslutande 
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             NATURSKYDDSFÖRENINGEN I JÄRFÄLLA 

                  VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2014 
 

 

Verksamheten/Sponsorer 

 

Järfälla församling har även under 2014 ställt församlingshemmet i Barkarby till vårt förfogande för 

styrelsemöten samt till andra av föreningen ordnade aktiviteter, vilket vi är tacksamma för.  

Vi vill tacka Eon som levererat elen till Naturinfo utan kostnad för oss.  

Vi vill också tacka Studiefrämjandet som tryckte kretsens Höstprogram 2014.  

 

Styrelsens sammansättning 2013 

 

Ordförande:   Karin Hanze 

Kassör:   Allan Edblom 

Sekreterare   Susanne Dyrhage 

Övriga ordinarie ledamöter: Eva Lundquist   

   Per Lundblad 

   Paul Merkland 

Tomas Wahlund 

Suppleant   Mir Grebäck von Melen 

Fältbiologrepresentant:  ingen representant 

 

Revisorer:   Margit Anderén 

   Bo Lindestam 

Revisorsuppleant:  Göran Svensson (suppleant) 

   En vakans  

 

Valberedning:  Kennet Andersson (sammankallande) 

Ingemar Karlsson 

   Eva Grönlund 

 

 

Medlemsantal  

 

Kretsens egna siffror får vi direkt från vårt medlemsregister. Riks siffror är beräknade från en metod som 

skall användas för ideella organisationer och är ingen siffra man får direkt ur ett uppdaterat register.  

 

 Kretsens egna siffror Siffror från kansliet 

 Antal  Inkl. 

familjemedlemmar 

Antal 

betalande 

Inkl. 

familjemedlemmar 

31 dec 2014 930 1614 1005 1718 

31 dec 2013 877 1463 949 1566 
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Järfällakretsens sammanträden 

 

Kretsårsstämman hölls den 18 februari 2014 i Barkarby församlingshem vid Järfälla kyrka med 20 

medlemmar närvarande. Styrelsen har haft 9 protokollförda styrelsemöten under verksamhetsåret.  

 

Representation mm 

 

 Möte med representanter från kommunen angående verksamhetsområdet i norra Kallhäll/Stäket 

 Kretsens representant i FRIS, kommunens samrådsgrupp för friområdenas administration och vård, 

har under året varit Allan Edblom och Kennet Andersson. Antalet FRIS-möten per år är numera 

begränsat till vår och höst. 

 Föreningen är medlem i Järfälla Lokal-TV.  

 Svenska Kyrkan har upplåtit lokal för kretsens årsstämma och styrelsemöten, information om 

kommunens strategiska miljöarbete, föredrag om ekosystemtjänster och kommunens översiktplan 

samt filmvisning med Ingemar Lind.  

 Samarbetet med Studiefrämjandet, som presenterar föreningens aktiviteter i sitt program. De trycker 

kretsens program sedan hösten 2014.  

 Kretsens kontakt med Rikskansliet har varit genom styrelsens ordförande, Karin Hanze. 

 Paul Merkland har under året deltagit vid arbete med programverksamheten vid Görvälns Slott. På 

Görvälndagen den 6 juni erhöll Naturskyddsföreningen, tillsammans med de övriga fyra aktiva 

föreningarna (Hembygdsföreningen, Konstföreningen, Görvälnlammet och Görvälns 

Koloniförening) SAABs kulturpris för 2014. Föreningarna fick detta för sitt arbete med Skördefesten 

vid Görvälns slott. Priset ligger som en särskild pott som förvaltas av Hembygdsföreningen. Den 

skall användas för aktiviteter på kommande Skördefester och medel från potten kan sökas av de fem 

föreningarna. 
 

 

Programverksamheten 2014 

Vårprogrammet 

 

16 jan:  Mälarens vatten  – Vårt dricksvatten.  Per Ericsson vid Norrvatten berättade om verksamheten 

vid Görvälns vattenverk och beskrev de hot man ser idag och anar i framtiden.  Bilder och 

diskussion samt rundvandring på verket där han berättade om den forskning med nya 

reningsmetoder som bedrivs på verket; 29 deltagare.  

 

18 febr:  Kretsårsstämman hölls i Barkarby församlingshem vid Järfälla kyrka med 20 närvarande 

medlemmar. Kretsen antog nya stadgar efter Rikskansliets förslag. Bildvisning över ”gammalt 

o nytt” i föreningen. 

 

3 mars:  Järfälla kommuns strategiska miljöarbete.  Kommunens miljöplanerare Jenny Ångman 

berättade om det strategiska miljöarbetat relaterat till översiktsplanen. Diskussion och 

utfrågning följde på genomgången; 24 deltagare.  

 

9 april:  Fagning på Snåltäppan började i regn som lättade, kyligt +2°C vid starten ökade efterhand till 

+5°C. Trots detta kom 11 personer. Fagningen sker tillsammans med kommunen och 

hembygdsföreningen. 

 

11 maj  Fåglar och ädellövskog i Hummelmora.   

Vi fick anledning att göra en uppdelning i två aktiviteter. Den första var en fågelvandring i 

Hummelmora den 11 maj med fågelkännaren Ragnar Lagerquist som guide. Ca 9 personer 

närvarade. 
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18 maj:  Den 18 maj vandrade deltagarna genom Hummelmoras ädellövskog guidade av Katarina 

Ekestubbe, kommunekolog, och Erik Håff, kommunens skogsförvaltare. De redogjorde för 

kommunens skötselplan för området; 13 deltagare.  

 

22 maj  Kyrkparken, Järfällas nya stadspark. Som guide hade vi Ulrika Hamrén. 

Guidningen lockade 54 deltagare. Ulrika redogjorde för tanken bakom den nyanlagda 

stadsparken, som skall kunna vara en tillgång för de som flyttar in i Barkarbyområdet. 

Dammen i parken är tänkt att fungera som en recipient för den förväntat ökande mängden 

dagvatten efter utbyggnaden på Barkarbyfältet och fungera som en buffert innan vattnet 

transporteras vidare till Bällstaån och Mälaren. 

 

5 juni  Fågelkväll vid södra Säbysjön. Sedvanlig fågelvandring med Kennet Andersson som guide. Det 

ingick även ett besök vid det nya fågeltornet. Som vanligt välbesökt; 34 deltagare. 

  

15 juni: De vilda blommornas dag. Botanisk vandring med Eva Grönlund i  

området kring Görvälns slott; 22 deltagare.  

 

Inventering av snåltäppa skedde vid tre tillfällen 11 maj, 15 juni och 10 augusti. Maria Elfstöm, Eva 

Grönlund och Ingrid Jansson har hållit i inventeringen och har tillsammans med ytterligare 

några personer utfört arbetet. Eftersom inventeringen utfördes för tredje gången kan man ännu 

inte se någon trend av arbetet med fagning och slåtter. Allmänt kan sägas att blomning på 

ängen var mycket ymnig runt midsommar. 

 

Natursnokarna har haft två programlagda aktiviteter. 

 Den 23 mars vid Hällkana (Upplands bro) tillsammans med Upplands Brosektionen med ca. ett 

30-tal deltagande barn och föräldrar.  

 Den10 maj vid Görvälns slott, hönshuset, då Erik Sandström visade hur man bygger 

fågelholkar. Ca ett tiotal barn, föräldrar och andra intresserade deltog. 

  

Natursnokarna har också haft två aktiviteter, den 22 februari och skärtorsdagen den 17 april, 

när vi i samarbete med IKEA presenterades vår verksamhet. 

 

Höstprogrammet 

 

 17 aug: Slåtter vid Snåltäppan för tredje året, i samarbete med Hembygdsföreningen och Järfälla 

kommun; 25 deltagare. 

 

21 sept:  Skördefest vid Görvälns slott. Föreningens svampkunniga damer Eva Grönlund och Ingrid 

Christiansson fixade som vanligt med viss hjälp från andra ett dignande svampbord, trots den 

torra sommaren. Det samlades många besökare runt svamparna och som vanligställdes många 

frågor.  

Vi passade också på att informera om ekologisk mat.  

 

4 oktober:   Ekokampanj- ”Miljövänliga veckan” arrangerades på Pyramidtorget i Jakobsberg. Mir Grebäck 

von Melen och Karin Hanze lockade besökare med ett miljö-quiz. Första pris var ett äppelträd, 

2:a, 3:e och 4:e pris var en bok med titeln - 100 olika tips att bli miljösmartare konsument. Vi 

delade ut färska ekologiska äpplen och ekologiska äppelchips. Många visade intresse. 

 

21 oktober: Ekosystemtjänstbegreppet beskrevs av Sanna Almheden som gjort sitt examensarbete i ämnet; 

13 deltagare. 
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7 nov:  Nordisk vildmark – skärgården; sedvanlig afton  med film och bilder av och med Ingemar 

Lind; 26 deltagare. 

 

20 nov:  Den onda badankan. Hyllan, Jakobsbergs bibliotek. Föreläsning av miljövetaren Petter Nykvist 

om gifter och kemikalier i barns miljö. Det kom 30 åhörare. 

 

 

Arbetsgruppernas verksamhet under 2013 

 

Naturinfo: Naturinfo har varit öppet lördagar och söndagar mellan kl.12-16 under perioderna april-juni och 

augusti-oktober. Eva Lundquist och Paul Merkland har varit kontaktpersoner för Naturinfo. Eva har ansvarat 

för att planera in Naturinfo -värdar de helger vi haft öppet. Vi hade en intresseanmälan för Naturinfo-

värdskap på årets kretsstämma och flera anmälde sig. Vi har haft god täckning under säsongen och skulle 

nog kunna öka öppethållande under sommaren till fler helger. 

Lagom till den 6 juni kunde vi öppna utställningen – ”Ekosystemtjänster” i allmän beskrivning men även i 

relation till Järfälla kommuns nya översiktsplan. Vi hade också förlängt öppethållande denna dag. 

 

Klimat: Den under föregående år nedtonade debatten om vårt klimat har under detta år intensifierats dels 

genom höstens FN:s klimatmöte och mötet i Peru. Oenigheter kvarstår dock om de praktiska och 

ekonomiska lösningarna. Klimatfrågan är nu vetenskapligt klarlagd och ytterligare ökning av 

medeltemperaturen har synliggjorts i media och har nu allmänt accepterats vara en konsekvens av mänsklig 

påverkan. Kretsen har inte haft någon särskild klimataktivitet, men området kan sättas i relation till vår nya 

utställning om Ekosystemtjänster. Även vid våra svar på kommunens remisser finns det anledning att ta 

hänsyn till klimatfrågan.  

 

Praktisk naturvård: Fagning och slåtter har utförts på Snåltäppan.  Tillsammans med Järfälla 

Hembygdsförening och Järfälla kommun har vi genomfört dessa aktiviteter under samma former som de två 

tidigare åren. Vi bidrar med förtäring och Kennet Andersson och Allan Edblom har även i år bidragit aktivt 

till denna verksamhet. Inventering av platsen har skett tre gånger under året där kärnan har bestått av: Maria 

Elfström, Ingrid Jansson, Eva Grönlund och tidigare Claes Göran Pettersson.  

Resultatet av inventering kommer att överlämnas till kommunen och skall visa hur hävd av marken på sikt 

förändrar floran. 

 

Handla miljövänligt: Föreningen verkar här genom närvaro på Pyramidtorget en dag under miljövänliga 

veckan och samt med information på Görvälns skördefest. 

  

Cykel: Vi har deltagit i tre arbetsmöten som kommunen arrangerade i samband med att cykelplanen togs 

fram, men vi har inte deltagit i något fördjupat arbete. Cykelplanen har inarbetats i översiktsplanen.  

 

Programarbetet: Även detta år har två program utformats. Kennet Andersson har tillsammans med idéer 

från styrelsen satt samman årets program för hösten 2014 och våren 2015. Kennet har också ansvarat för 

tryckning och distribution till utdelarna.  

Styrelsen vill sända ett stort tack till alla programutdelare för deras stora insats samt till Studiefrämjandet 

som har tryckt höstprogrammet 2014. Betydelsen av insparade portokostnader är stor. 

  

Hemsida: Under 2013 bytte Svenska Naturskyddsföreningen programvara för hemsidan och vi bytte 

samtidigt adress till jarfalla.naturskyddsforeningen.se. Vår nya webmaster Mir Grebäck von Melen har 

börjat arbeta med hemsidan. Med den nya hemsidan kommer vi fortfarande ge information som förut. Det 

nya är att sidan inbjuder till kommentarer och diskussioner på ett enkelt sätt och vi önskar med denna få mer 

kontakt och synpunkter från våra medlemmar. Sidan skall inbjuda till detta. Allan Edblom har förtjänstfullt 

skött den gamla hemsidan i flera år. Vi, inte minst styrelsen, hade under året kunnat vara mer aktiva med 
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egna inlägg men vi får bättra oss under 2015. Vi är givetvis beroende av att våra medlemmar går in på 

hemsidan. Besöksantalet enligt vår mening är lågt.  

 

Natursnokarna: Natursnokarna är till för barn i åldern 6 – 12 år som leker, lär och umgås ute i naturen. 

Maria Elfström har tillsammans med Helen Sundberg från Upplands-Bro-kretsen stått för aktiviteterna fram 

till sommaren 2014. De har nu avslutat sitt engagemang på grund av tidsbrist och styrelsen försöker nu starta 

en grupp som kan ta över. Ett försök gjordes i september då Natursnokarnas riksenhet, med Eva Lindberg i 

spetsen, höll en Natursnokekurs vid Säbysjön. Styrelsen skickade ut en inbjudan via e-post till ett antal 

medlemmar i kretsen. Men det kom inget svar om intresse från vår krets. Karin Hanze var den enda från 

Järfälla som deltog kursen, som hade totalt 10 deltagare. Vi ger inte upp utan skall fortsätta att ragga 

intresserade vuxna. 

 

Remisser och yttranden:  
Styrelsen svarar på remisser som anses relevanta för våra syften. 

Föreningen har lämnat skriftliga synpunkter i följande fall och i vissa fall deltagit i möten; 

 Översiktplan för Järfälla kommun; svar till Järfälla kommun. 

 Utökat strandskydd i Järfälla; svar till Länsstyrelsen. 

 T-banestationer Barkarbystaden; svar till Landstinget. 

 Detaljplan (DP) för Barkarbystaden II; svar till Järfälla kommun. 

 DP för verksamhetsområde Stäket: svar till Järfälla kommun. 

 Kallhäll centrum; svar till Järfälla kommun. 

 Nya Stäketleden; svar till Vägverket. 

 DP Barkarbystaden III; svar till Järfälla kommun. 

 Buller vid stenkross Kallhäll; svar till Miljö och hälsa, Järfälla kommun. 

 

 

Ekonomi 
Kretsen har under året gjort en vinst på 13 867 kronor. Skälet till detta är extraordinära intäkter och lägre 

kostnad för tryckning av programmen. 

 

Extraordinära intäkter: 

1. Extraordinära intäkter Görväln årshjulet (7000 kr), 

2. Studiefrämjandet SFR (2300 kr); bidraget avser aktiviteter genomförda föregående verksamhetsår.  

3. Försäljning holkar (2990 kr); Erik Sandström har tillverkat holkar för Natursnokarna som sålts vid 

Nationaldagen, skördefesten och i NaturInfo. Pengarna är avsedda för Natursnokeverksamhet. 

 Summa 12290 kr 

Minskade kostnader 

1. Genom att SFR har tryckt vårt höstprogram för 2014 har kostnaden minskat med c:a 6000 kronor. Vi 

har betalt tryckkostnad vårprogrammet 2014. 

2. Kostnaden för ersättning till föreläsare har också varit lägre än tidigare år. 
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    Resultatrapport för Naturskyddsföreningen i Järfälla 
 Perioden 2014-01-01 - 2014-12-31 (belopp i kr) 

  
Datum  2015-01-11 

     Konto År 2014 År 2013 År 2012 År 2011 

Intäkter     
Återbäring från SNF Riks 22 480,00 kr 21 220,00 kr 21 200,00 kr 20 280,00 kr 

Bidrag från Järfälla kommun. Görvälnprojektet7) 7 000,00 kr 6 000,00 kr 9 500,00 kr  

Projektbidrag SNF för Svenska för Invandrare (SFI) 0,00 kr 0,00 kr 4 780,00 kr  

Cirkelbidrag Studiefrämjandet (SFR) Norra 

Storstockholm7) 

2 300,00 kr 0,00 kr 4 185,00 kr  

Programverksamhet 2 075,00 kr 7 665,00 kr 2 850,00 kr 2 700,00 kr 

Värvningspremie 0,00 kr 1 000,00 kr 0,00 kr 300,00 kr 

Övrigt (Gåvor/Försälj fågelholkar/ränta) 3 139,16 kr 500,00 kr 3 000,00 kr  

Summa intäkter 36 994,16 kr 36 385,00 kr 45 515,00 kr 23 280,00 kr 
     

Kostnader     
Möten, information     
Programverksamhet1) 10 642,00 kr 17 403,00 kr 18 238,00 kr 11 759,00 kr 

Programblad1) 4 618,00 kr 7 882,00 kr 5 148,00 kr 3 165,00 kr 

Styrelsearbete 1 313,00 kr 1 524,00 kr 1 000,00 kr 0,00 kr 

Natursnokarna2) 1 610,00 kr 100,00 kr 3 646,00 kr 1 845,00 kr 

Nätverksträff3) 0,00 kr 3 652,00 kr 5 274,00 kr 6 339,00 kr 

Lokaler     
NaturInfo4) 2 794,00 kr 2 440,00 kr 2 540,00 kr 4 676,80 kr 

Övrigt     
Kontorsmaterial5)  0,00 kr 80,00 kr 0,00 kr 4 613,00 kr 

Bank, Postbox mm6) 2 149,50 kr 2 749,50 kr 2 748,00 kr 2 871,20 kr 

Minnesgåvor 0,00 kr 1 500,00 kr   
Summa kostnader 23 126,50 kr 37 330,50 kr 38 594,00 kr 35 269,00 kr 

Resultat8) 13 867,66 kr -945,50 kr 6 921,00 kr -11 989,00 kr 

     

Balansräkning för Naturskyddsföreningen i Järfälla 
 Perioden 2014-01-01 - 2014-12-31 (belopp i kr) 

  
Datum  2015-01-11 

     Konto Ing. Balans Förändring Utg . Balans Ing. 2013 

Kassa och bank    
 Kassa och Bank 40 000,00 kr 17 149,16 kr 57 149,16 kr 0,00 kr 

PlusGiro 7 852,63 kr -6 576,50 kr 1 276,13 kr 42 886,13 kr 
Summa kassa och PlusGiro (SFR) 47 852,63 kr 10 572,66 kr 58 425,29 kr 42 886,13 kr 

Fordran  0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr 4 185,00 kr 

Förutbet hyra 615,00 kr 0,00 kr 615,00 kr 610,00 kr 
SUMMA TILLGÅNGAR  48 467,63 kr 10 572,66 kr 59 040,29 kr 47 681,13 kr 

     Eget kapital 

    Eget kapital 46 413,13 kr -1 240,50 kr 45 172,63 kr -39 197,13 kr 

Resultat föregående år -945,50 kr 945,50 kr 0,00 kr -6 921,00 kr 

Årets resultat  0,00 kr 13 867,66 kr 13 867,66 kr 0,00 kr 
Summa Eget kapital  45 467,63 kr -7 572,66 kr 59 040,29 kr -46 118,13 kr 

Skulder 3 000,00 kr -3 000,00 kr 0,00 kr -1 563,00 kr 
SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER   48 467,63 kr -10 572,66 kr 59 040,29 kr -47 681,13 kr 

     



 

Naturskyddsföreningen i Järfälla Sida 9(14) 
 

 

Kommentarer till 
resultatrapporten: 

    

1) Programverksamheten inkluderar även ett projekt Görväln Årshjulet. I år har vi inga bidrag från Riks för SFI. Från SFR har vi fått 2300 kr 
för verksamhet 2013. 
För Ingemars Lind filmvisning har vi höjt avgiften fr om 2012.  Intäkten varierar 2700 kr 2011, 2850 kr 2012, 3850 kr 2013, 2075 kr 2014. 
SFR har tryckt programmet vilket reducerat kostnaden för programbladet. 
Investering har gjorts i röstförstärkare och strandflagga 3955 kronor 2) Natursnokarna, uppstartad verksamhet. Vi saknar ledare. Erik 
Sandström har tillverkat holkar som vi fått och sålt. Intäkter 2990 kr.  

3) Nätverksträff har inte genomförts i år. Förra året hade vi två träffar. 

4) Hyra Natur Info (2440 kr) 

5) År 2011 hade vi en tryckkostnad av kuvert (4613 kr). 

6) Årsavgift Plus Giro (450 kr), Postbox (1 687,50 kr) samt avgifter bank. 

7) I år avser bidraget Görväln - Årshjulet 

8) Extraordinära intäkter Görväln - Årshjulet (7000 kr), SFR (2300 kr), försäljning holkar (2990 kr) = 12290 kr 
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SNF Järfällakretsen 

 

Förslag på verksamhetens inriktning 2015 

 

Under 2015 ska styrelsen i Naturskyddsföreningen i Järfälla ha ansvar för följande aktiviteter: 

 

 Värva och ta hand om nya medlemmar samt öka antalet medlemmar som aktivt deltar i föreningens 

verksamhet. 

 

 Genomföra ett program som tilltalar medlemmar och allmänhet, och som omfattar 

Exkursioner, föredrag mm. Ta fram två programblad höst och vår ska tryckas: ev. skall det praktiska 

programarbetet läggas utanför styrelsen. Gruppen skall ha samarbete med styrelsen i detta arbete. 

 

 Ha ansvar för hemsidan så att den fungera som nyhetskanal och kommunikation med medlemmar 

och intresserade. Föreningens ansvarige för hemsidan behöver inte tillhöra styrelse, men måste i så 

fall ha tät kontakt med styrelsen. Styrelsen skall vara aktiv på hemsidan. 

 

 Kretsen skall också i fortsättningen medverka i kommunens projekt med att göra Görväln mera 

attraktivt genom arbete med andra föreningar som är verksamma vid Görväln. Exempel på detta är 

att vara närvarande den 6 juni med ett öppet Naturinfo och om möjligt ny utställning eller andra 

aktiviteter; medverkan vid skördefesten i september och ev. annat som anordnas gemensamt med de 

andra föreningarna. 

 

 Ta del av Länsförbundets verksamhet genom representanter på Länsstämman och om möjligt 

medverka i "De Gröna Kilarnas Dag", strandskyddet, Järvafältet och cykelgruppen. 

 

 Vara representerade på Rikskonferensen antingen genom egen representant/er eller 

genom att överlåta vår plats till Länsförbundet. 

 

 Upprätthålla våra kontakter med Järfällas politiker och tjänstemän såsom 

Kommunekolog, miljöplanerare och skogsansvarig, samt ta aktiv del i FRIS arbete (friområdenas 

samrådsgrupp för administration och vård). 

 

 Besvara relevanta remisser och planer från Järfälla kommun och andra instanser. Här kan det vara 

lämpligt att bilda en arbetsgrupp med medlemmar som representera olika delar av Järfälla 

kommun. 

 

 Vara aktiva när Järfälla tar fram en reviderad miljöplan och reviderad avfallsplan. Arbetet kan 

utföras utanför styrelsen men skall ha förankring i styrelsen. 

 

 Fortsätta med att lyfta fram klimatfrågorna utifrån de insatser som tidigare gjorts och utifrån den 

ökade kunskap som växer fram om klimatförändringarnas konsekvenser. 
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SNF Järfälla bör ha aktiva arbetsgrupper utanför styrelsen som arbetar med specifika frågor. 

Arbetsgrupperna skall ha löpande kontakt med styrelsen och skall kunna få både personligt och 

ekonomiskt stöd om så behövs. Följande arbetsgrupper föreslås: 

 En arbetsgrupp som driver och utvecklar vårt Naturinfo vid Görvälns slott. Naturinfo skall vara 

öppet minst under från början av april till mitten av juni samt från mitten av augusti t.o.m. oktober. 

Vi bör under 2015 försöka utvidga öppettiderna så att i första hand endast juli månad är stängt. 

Gruppens skall samverka med styrelsen vid framtagande av nya idéer och material inför nya 

utställningar. 

 Att tillsammans med Järfälla kommun och Hembygdsföreningen ordna med inventering, fagning och 

slåtter på Snåltäppan (ängen vid vägen till Görväln). 

 Miljövänliga veckan enligt Riks anvisningar vecka 40. 

 Återuppliva arbetet med Natursnokarna. En arbetsgrupp utanför styrelse bör bildas. Gruppen skall 

vara självständig, men skall ha ekonomiskt och om möjligt även få personligt stöd när så behövs.  

 

 

 

Tidigare förslag till arbetsgrupper som vi lägger på is tills vi ser att vi får utrymme för detta 

 

Att bilda en Skogsgrupp i kretsen. 

 

Medverka i Skogen som klassrum. Vi kommer att arbeta med att intressera flera skolor 

för konceptet, fördjupning och ev. en picknicklunch för politiker. 

 

Utveckla samarbetet med Svenska för invandrar (SFI); Integrering, naturkunskap och 

visning av våra fina naturområden. 
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Valberedningens förslag 
 

Presenteras på stämman
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Motioner till Järfällakretsens årsstämma den 2015 

 

Inga motioner hade inkommit till föreningens postbox eller till någon i styrelsen den 2015-02-10. 


